
 

 

Mødereferat bestyrelsesmøde a oldt den 3. maj 2023 – referent Kurt (317)  

 

Til stede 

Formand Kurt – 304 
Næstformand Rya 303 
Kasserer Kurt 317 
Afgående kasserer Søren 305 
Suppleant Hanne 315 
Suppleant Michal 316 
Afbud fra Sekretær Michael 
 

1: Bemærkninger til referat fra sidste møde. 

De 2 seneste mødereferater afholdt hhv. 1. februar 2023 og 28. februar blev 
godkendt.  

Det blev i øvrigt besluttet at bestyrelsesreferater ikke længere underskrives, da 
der altid er et dagsordenpunkt på efterfølgende bestyrelsesmøde, der hedder 
bemærkninger til referat fra sidste møde. 

 

2: Overdragelse af kasser posten status. 

Kurt (317) og Søren (305) har afholdt overdragelsesmøde pr. 1.maj 2023. Der 
udestår at Kurt (304) sørger for at få Kurt (317) godkendt i banken – eventuelt 
via fysisk møde -og ligeledes får Kurt (317) oprettet i E-boks. 

3: Ekstraordinær Generalforsamling referat 

Referat godkendt – tilføjet tekst omkring fjernelse af fodhegn ved 109, som 
kommentar/ opfølgning til bemærkning fra Henning (107). 



Teksten er tilføjet som efterskrift med kursiv under punkt: Efter mødet i 
referatet.  

4: Hegn ved 109?? 

Der var indkommet mail fra 109/110 omkring fjernelse af fodhegnet. Kurt 304 
erindrer nu at han sidste år på havedagen godkendte at fodhegnet blev fjernet, 
hvis deltageren fra 100-rækken var enig heri og at de selv fjernede hegnet. 
Bemærkning herom tilføjet i referat fra den ekstraordinære generalforsamling. 
Bestyrelsen skriver til Fredensborg Kommune at hegnet er fjernet på grund af 
råddenskab og at kommunen er velkommen til at retablere hegnet. 

Kurt 304 kontakter desuden 109 og beder dem sørge for at rydde op fra tidligere 
ejere på fællesarealet syd for 109. 

5: Opgaver fra sidste generalforsamling. 

Michael 207 fremsender de opdaterede vedtægter til kommunen og beder om 
godkendelse heraf, jf. også de godkendte vedtægter fra 2019. 

6: Veje i området status/opgaver. 

Hanne sørger for fremsendelse af diverse fotodokumentation til kommunen 
vedrørende mangeludbedring, herunder også sænkningsskader ved 311. 

Det aftaltes ligeledes at kontakte kommunen for at forespørge om hvornår stien 
fra 316 mod øst bliver færdiggjort jf. lokalplan 15. 

7: Havedagen planlægning. 

Rya sørger for køb af pølser, øl mv. Kurt 304 bestiller container. 

Kurt 304 og Michael 207 går en tur i området og prioritere de opgaver, der skal 
laves på havedagen, dog selvfølgelig afhængig af hvor mange der kommer. 

Rya udtrykte også et ønske om at få fjernet TDC’s jordbunker ved stien mod 
vandet ved 315. 

Kurt 317 vil gerne have beplantning ved husgavl 317 fjernet og erstattet af en 
græsplæne, som minimum rydning af bevoksning 1 m fra husgavl. 

Det blev – efter forslag fra Michael 316 – aftalt at overveje at leje en kraftig 
flishugger til næste havedag i stedet for container. Flis bør kunne fordeles på 
vores arealer. 



8: Legepladser evt. arbejde på havedagen 

Der mangler et net til sandkassen i 100-serien, ligesom sandkassen skal frigaves 
neget mere. På havedagen udskiftes sandet. 

Kurt 304 undersøger om det er ved at være tid til lovpligtige eftersyn af 
legepladserne. 

 

9: Opsamling på ting og sager vi mangler at få lavet. 

Udarbejdelse af årshjul påbegyndes. Kurt 317 laver procedure/beskrivelse af 
aktiviteter ved udskiftninger på kassererposten. Søren 305 har fremsendt 
diverse mails mv. om emnet. 

Punktet samles op på næste møde. 

 

Næste møde 
Afholdes 6. september kl. 19-21 hos Rya 303 

 

 

 

 


